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Referat af skolebestyrelsesmøde d. 31.01.24 

• kl. 17-19.30 i E-klassen 

 

Mødedatoer: mandag d.22/4/24 og mandag d.3/6/24 

 

Inviterede fra skolebestyrelsen: 

Forældrerepræsentanter: Christina Lohrer Stær Juul, Thomas Bodin, Rikke Grønbech, Nina 

Ansberg Høeg Brask, Janne Aarfing 

Medarbejderrepræsentanter: Ulrikke Ottesen, Heidi Wahlstrøm Mark 

Elevrepræsentanter: Villads, Sika 

Ledelsesrepræsentanter: Søren Fryd Christensen, Marianne Washuus 

Afbud: Thomas Bodin, Rikke Grønbech, Nina Ansberg Høeg Brask, Janne Aarfing 

 

 

Dagsorden: 

1. Nyt fra Autismecenter 

Fredensborg 

• Status på personale:  

Opsigelse fra pædagog i indskolingen. 

Der kommer snart to pædagoger tilbage fra barsel. 

 

• Trinaktiviteter 

Trinmøder for indskoling, mellemtrin og udskoling. 

Der er opstået nye aktiviteter bl.a. fællesspisning, 

Hannes bollebagning, Mario-cart turnering,  

Der er bl.a. fælles ture fra udskolingen. 

 

• Karakterer 

8,8 er karaktersnittet ved afgangsprøverne sommeren 

2023 fra på Ullerødskolen. 

Se link: 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx 

(Hvis du vil se resultatet for Ullerødskolen skal du finde 

skolen og derefter vælge ”kun specialklasse”. 

 

 

• I foråret 24 starter et større kompetenceudviklingsforløb 

om kollegial refleksion for alle pædagoger og lærere på 

Ullerødskolen. 1/3 af medarbejderne er på uddannelse 

Ullerødskolen 

Holmegårdsvej 102 

2980 Kokkedal 

Tlf.:7256 5096 

www.ullerodskolen.dk 

 

 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx
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mens 2/3 er på skolen, der er 3 dages uddannelse til 

hver medarbejder på denne side af sommeren. 

 

2. Referat fra sidst 

 

• Til godkendelse 

3. Nyt fra elevrådet  

 

• Hvad arbejdes der med? 

Biografarrangement på skolen med flere film var en 

succes. Der har været ”biograf” på skolen planlagt af 

elevrådet. Der blev set Jurrassic Park og Garfield 

 

• Hvilke aktiviteter er der på trinnet? 

. 

Elevrådet er ved at planlægge en fest for eleverne på 

skolen. 

Elevrådet beder SB finde en dato hvor festen kan holdes. 

 

Elevrådet har ansøgt om penge til puder, legetøj mm. 

SB bakker op om ansøgningen. 

 

 

4. Foredragsaften 22.11.23 

 

Evaluering af aftenen. 

• Kaffe og sandwich 

-  Det var godt og hyggeligt. 

 

• Foredraget var om autisme og skærmbrug. 

SB mener: 

- Spændende at høre om og lære nyt om 

”grundtilstandsnetværk” 

- Der var ikke så meget om det sociale. 

- Ærgerligt at der ikke var flere forældre med. 

 

Skal vi re-tænke konceptet? 

Skal årsberetningen være virtuel eller skriftlig? 

De gamle elever plejer at være et hit. 

Tema-aftener. 

Vi kunne lave et arrangement i SFO’ens åbningstid så 

forældrene ikke skal arrangere pasning. 

Det kan laves trin-vis og mere dialogprægede møder. 

 

Idé om at lave et eftermiddagsarrangement i september. 

Hvor man begynder på trinnet (kl.15:30) og slutter af i 
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skolegården kl.17-18 med grillpølser (evt. en 

pølsevogn). 

 

5. Fælles foredragsaften 2024 • Se ovenstående! 

6. PBL på Ullerødskolen (MW og 

UO) 

 

• Projekt Baseret Læring. 

• Alle folkeskoler i Fredensborg kommune deltager. 

• Klasse-teamet er på 3 kursusdage hvor klassen dækkes 

af vikarer. 

• Eleverne lærer gennem praktisk projekt undervisning. 

• De arbejder undersøgende… og det kræver samarbejde. 

 

7. Elevtrivselsundersøgelse (SF) 

 

 

• Gennemgang af resultatet 

• Ny undersøgelse er i gang. 

• Resultatet ligger på skolens hjemmeside. 

8. Brugertilfredshedsundersøgelse  

 

 

• Gennemgang af resultatet 

Ullerødskolens forældre er meget tilfredse. De vurderer 

skolen til 4,8 af 5. Virkelig flot score, den højeste i 

Fredensborg kommune og den højeste blandt 

specialskoler i nordsjælland. 

 

9. Skolebestyrelsens arbejde i år 

 

 

• Skoleudviklingssamtaler bliver afholdt mandag d.8/4 

kl.13-15. 

• Samtalerne afløser kvalitetsrapporten. 

Skoleudviklingssamtalerne skal indgå som et element 

i et samarbejde mellem kommunen og skolen og i 

den løbende lokale dialog om skolens udvikling. 

Samtalerne skal pege fremad mod indsatser, der kan 

skabe udvikling og mulighed for forbedringer på 

skolen. 

 

Formen er fri, forældre fra SB kan deltage og elever 

eller lærere. 

Dokumentation af samtalen lavede vi i 2023 som en film 

der ligger på skolens hjemmeside. 

Vi finder ud af hvad vi gør når mødet nærmer sig… det 

er vigtigt at SB har en rolle i mødet hvis de skal deltage. 

Både Rikke og Christina er åbne overfor at deltage hvis 

der er en mening med det. 
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• Dialogmøde tirsdag d.30/4 kl.17:30-20: Den digitale 

verden og forældresamarbejdet. 

 

10. Lægge et SB-møde på et andet 

sted… 

 

• Vi undersøger mulighed for besøg og møde på Kadetten. 

11. Princippet ”Digital fremtid” 

SKUBBES TIL NÆSTE MØDE! 

• Er det stadig aktuelt eller skal der ændres i det? 

• Skal der tilføjes noget? 

 

12. Økonomi 

 

 

• Status 

• Underskud på 300.000 i 2023. 

• Der er visitationer i gang. Målgruppen skubbes fortsat.  

 

 

13. Evt.  

• På næste møde er der forslag om at vi drøfter hvordan 

vi kan klæde eleverne endnu bedre på til livet efter 

Ullerødskolen. På basis af de tilbagemeldinger der er 

kommet fra gamle elever.  

 

 

 

Punkter til næste møde:  

- Hvordan kan vi bedre ruste eleverne til verden efter Ullerødskolen. Hvad gør vi allerede? 

- Mia H vil komme på et møde og fortælle om SFO’en. 

 


